
  PROTOKÓŁ  Nr XV/ 2007  
 

z przebiegu XV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zb ąszynku 
odbytej w dniu 22 listopada 2007 roku 

w sali konferencyjnej Urz ędu Miejskiego w Zb ąszynku  
 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał radnych, Burmistrza Jana Mazurka, Zastępcę 
Burmistrza Ewę Omelczuk, Skarbnika Gminy Anetę Nawracała, p.o. Sekretarza Barbarę 
Stasik oraz pozostałych przybyłych  i  otworzył obrady XV sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 
o godz. 13.00. Jednocześnie stwierdził, Ŝe na sali obecnych jest 14 radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości stanowią 
załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/.  
 
Do pkt. 2.  
 

Wybór Sekretarza obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnego Andrzeja Budycha (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radnego Andrzeja Budycha funk cji Sekretarza obrad dzisiejszej 
sesji Rady - głosowało 14 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady został radny Andrzej Budych.  
 
Minutą ciszy Rada Miejska uczciła pamięć zmarłych bliskich z rodzin radnych (matki radnego 
Wojciecha Półtoraka i ojca radnego Marcina Kumke) oraz matki Jerzego Skrzypczaka, 
Kierownika OKSiR. 
 
Do pkt.3.  

Przyjęcie porz ądku obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany projekt porządku obrad.  
 
P o r z ą d e k   o b r a d : 

1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
7. Interpelacje i zapytania 
8. Informacja w sprawie stawek podatków i opłat lokalnych na 2008 rok 
9. Podjęcie uchwał 
a/   w sprawie określenia  wysokości  stawek  i zasad poboru podatku od 

nieruchomości, opłaty od posiadania psów i opłaty  targowej  
b/   w sprawie obniŜenia ceny skupu Ŝyta stanowiącej podstawę do obliczenia 

podatku rolnego na 2008 rok 
c/  w sprawie obniŜenia ceny sprzedaŜy drewna, obliczonej według średniej ceny 

drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2007r. 
stanowiącej podstawę do obliczenia podatku leśnego na 2008 rok 

d/  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 
terenie gminy Zbąszynek 

e/ w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków 



f/  w sprawie powołania Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Zbąszynku 
g/  w sprawie określenia warunków udzielenia pomocy de minimis na utworzone 

nowe miejsca pracy związane z nową inwestycją w zakresie zwolnień z podatku 
od nieruchomości w Gminie Zbąszynek 

h/  w sprawie zmian budŜetu gminy i  w budŜecie gminy na 2007 rok  
i/ w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem  Gminy Zbąszynek na lata 2007 – 2012 
10. Odpowiedzi na interpelacje 
11.Oświadczenia i wolne wnioski 
12. Zakończenie obrad 

 
W trakcie przedstawiania porządku obrad na salę obrad przybył radny  Sylwester Budych, zwiększając 
tym samym liczbę obecnych radnych do 15. 

 
Burmistrz Jan Mazurek  zaproponował wykreślenie w pkt. 9 pdpkt. „c” z uwagi na fakt, iŜ 
ustaleniem Komisji Stałych przyjmujemy maksymalną stawkę drewna i pdpkt „g” z uwagi na 
potrzebę dopracowania projektu uchwały. 

- za zmianą do porz ądku obrad głosowano jednogło śnie.  

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur   zapytał czy są inne propozycje do porządku obrad. Ze 
względu na brak innych propozycji zarządził głosowanie. W wyniku głosowania przyjęto 
jednogłośnie następujący porządek obrad: 
 
P o r z ą d e k   o b r a d : 

1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
7. Interpelacje i zapytania 
8. Informacja w sprawie stawek podatków i opłat lokalnych na 2008 rok 
9. Podjęcie uchwał 
a/   w sprawie określenia  wysokości  stawek  i zasad poboru podatku od 

nieruchomości, opłaty od posiadania psów i opłaty  targowej  
b/   w sprawie obniŜenia ceny skupu Ŝyta stanowiącej podstawę do obliczenia 

podatku rolnego na 2008 rok 
c/  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 

terenie gminy Zbąszynek 
d/ w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków 
e/  w sprawie powołania Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Zbąszynku 
f/  w sprawie zmian budŜetu gminy i  w budŜecie gminy na 2007 rok  
g/ w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem  Gminy Zbąszynek na lata 2007 – 2012 
10. Odpowiedzi na interpelacje 
11.Oświadczenia i wolne wnioski 
12. Zakończenie obrad 

 
Do pkt 4.  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
 
Przewodnicz ący Rady  Jan Mazur poinformował radnych, Ŝe protokół przez czas trwania 
sesji będzie wyłoŜony do wglądu i jeŜeli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.11 porządku 
obrad. 



Do pkt. 5  
 

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 
  

 
Do pkt.6  

Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 
 
Burmistrz Jan Mazurek przedstawił Radzie sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym /sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  
Burmistrz Jan Mazurek poinformował równieŜ, Ŝe w uzupełnieniu do przedstawianego 
sprawozdania z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym dołączona została 
informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie międzysesyjnym /informacja 
z działalności referatów UM w okresie od 25 października 2007 r. do 19 listopada 2007 r. - 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 
 
W wyniku braku zapytań do powyŜszego sprawozdania Przewodniczący Rady przeszedł do 
kolejnego punktu obrad. 
 
Do pkt.7  
 

Interpelacje i zapytania 
 
Radny Krzysztof Krzywak zapytał: 

- jaka jest ściągalność podatków na 30.11.2007r? 
- ile wynosić będzie opłata targowa na 2008 rok? 

Radny Sylwester Budych  
- zwrócił się z prośbą o rozszerzenie tematu (lokalu), jak wygląda obecnie sytuacja 

lokalu i jego zadłuŜenie? 
- zapytał kto został wybrany w przetargu odnośnie Akcji Zima, ile było ofert? 

Radny Andrzej Budych  
- zapytał, czy został złoŜony pozew do sądu odnośnie oczyszczalni ścieków? 
- odnosząc się do nowo funkcjonującej strony zapytał, czy potrzeba było aŜ tak duŜo 

czasu by strona ruszyła w tak skromnym wydaniu? Ponadto zwrócił uwagę, Ŝe na 
nowej stronie internetowej powinien się pojawić rejestr zleceń „z wolnej ręki”  oraz 
rejestr przetargów, nie tylko aktualny ale takŜe historia zleceń. Ponadto zwrócił 
uwagę, by uzupełnić na stronie daty przy waŜniejszych inwestycjach zrealizowanych, 
poza tym zasygnalizował, by działać bardziej publicznie i jawnie. 

 
Do pkt.8  
 

Informacja w sprawie stawek podatków i opłat lokaln ych na 2008 rok 
 

Burmistrz Jan Mazurek przypomniał, Ŝe obecny rok był rokiem szczególnym, poniewaŜ do 
eksploatacji została oddana oczyszczalnia ścieków. W przypadku stawek podatkowych 
nieprzychylną sytuacją jest wzrost ceny skupu Ŝyta w związku z suszą, co wpłynęło na 
wzrost podatku rolnego. W odniesieniu do propozycji stawek podatkowych Komisji 
poinformował, Ŝe nie wszystkie stanowiska są zbieŜne, zatem prosiłby o krótką przerwę w 
obradach Rady przed podjęciem  uchwały podatkowej. 
Za wprowadzeniem przerwy w obradach głosowano jednogłośnie. 



Po przerwie 
 
Do pkt. 9  

Podjęcie uchwał 
 
a/. 
Burmistrz Jan Mazurek odczytał projekt uchwały w sprawie określenia  wysokości  stawek  i 
zasad poboru podatku od nieruchomości, opłaty od posiadania psów i opłaty  targowej.  
Przewodnicz ący Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu Krzysztof Krzywak odnosząc się do 
powyŜszej uchwały zauwaŜył, Ŝe załoŜenia Strategii Gminy odnośnie stworzenia 
odpowiedniego środowiska dla działalności gospodarczej są ujęte w przedstawionej 
uchwale, w tej kwestii podziękował Burmistrzowi za przyjęcie propozycji Komisji Gospodarki i 
BudŜetu. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, zapytał czy są pytania do przedstawionego 
projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych - 15 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XV/48/2007 w 
sprawie określenia  wysokości  stawek i zasad poboru podatku od nieruchomości, opłaty od 
posiadania psów i opłaty  targowej.  
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XV/48/2007 w sprawie okre ślenia  wysoko ści  stawek  i zasad poboru podatku od 
nieruchomo ści, opłaty od posiadania psów i opłaty  targowej  została podj ęta 
jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 6  do niniejszego protokołu/. 
 
b/. 
Burmistrz Jan Mazurek odczytał projekt uchwały w sprawie obniŜenia ceny skupu Ŝyta 
stanowiącej podstawę do obliczenia podatku rolnego na 2008 rok. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały przedstawiając stanowiska Komisji, zapytał czy 
są pytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych - 12 głosami „za” i 3 głosami wstrzymującymi podjęła 
uchwałę Nr XV/49/2007 w sprawie obniŜenia ceny skupu Ŝyta stanowiącej podstawę do 
obliczenia podatku rolnego na 2008 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XV/49/2007 w sprawie obni Ŝenia ceny skupu Ŝyta stanowi ącej podstaw ę do obliczenia 
podatku rolnego na 2008 rok została podj ęta przy 12 głosach „za” i 3 głosach 
wstrzymuj ących  /uchwała stanowi załącznik nr 7  do niniejszego protokołu/. 
 
 
c/. 
Burmistrz Jan Mazurek odczytał projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od środków transportowych na terenie gminy Zbąszynek. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały przedstawiając stanowiska Komisji, zapytał czy 
są pytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych - 15 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XV/50/2007 w 
sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na terenie gminy 
Zbąszynek.  
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XV/50/2007 w sprawie okre ślenia wysoko ści stawek podatku od środków 
transportowych na terenie gminy Zb ąszynek została podj ęta jednogło śnie  /uchwała 
stanowi załącznik nr 8  do niniejszego protokołu/. 
 
 
 



d/. 
Burmistrz Jan Mazurek odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków, po czym poinformował o propozycji 
uzgodnionej podczas przerwy w obradach: propozycja stawki za wodę – 2,10 zł, natomiast 
za ścieki – 3,40 zł. 
Przewodnicz ący Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu Krzysztof Krzywak zauwaŜył trzy 
obszary spojrzenia na problem zwiększenia stawki za ścieki: 

- po pierwsze kwestia ekonomii – obiekt oczyszczalni, który trzeba amortyzować, 
- po drugie zobowiązania kredytowe, 
- po trzecie – dylemat społeczny i związana z nim dbałość o dobro mieszkańców 

gminy. 
Odnosząc się do tematu Przewodniczący Komisji Gospodarki i BudŜetu Krzysztof Krzywak 
stwierdził, Ŝe zwiększenie ściągalności zobowiązań, przekształcenie ZUK-u w spółkę, 
zmniejszenie polityki wydatkowej ZUK-u oraz nadwyŜka ceny za ścieki moŜe mieć wpływ na 
wejście w przyszłości w pełną amortyzację oczyszczalni. 
Uzupełniając temat Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił stanowiska Komisji 
zgłoszone na posiedzeniach, po czym poinformował, Ŝe w dniu dzisiejszym propozycje 
Burmistrza przedstawiały się następująco: stawka za wodę – 2,00 zł, stawka za ścieki – 4,04 
zł, jednak ostatecznie po obradach w czasie przerwy propozycje są następujące: propozycja 
stawki za wodę – 2,10 zł, natomiast za ścieki – 3,40 zł. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych - 15 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XV/51/2007 w 
sprawie w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków.  
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XV/51/2007 w sprawie w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wod ę 
i zbiorowe odprowadzanie ścieków została podj ęta jednogło śnie  /uchwała stanowi 
załącznik nr 9  do niniejszego protokołu/. 
 
e/. 
Burmistrz Jan Mazurek odczytał projekt uchwały w sprawie powołania Kierownika Urzędu 
Stanu Cywilnego w Zbąszynku. W uzupełnieniu do projektu uchwały Burmistrz poinformował, 
Ŝe odbył się konkurs na to stanowisko, wpłynęły 3 oferty, z czego 2 oferty nie przeszły 
wymogów formalnych. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały przedstawiając stanowiska Komisji, zapytał czy 
są pytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych - 15 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XV/52/2007 w 
sprawie powołania Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Zbąszynku. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XV/52/2007 w sprawie powołania Kierownika Urz ędu Stanu Cywilnego w Zb ąszynku 
została podj ęta jednogło śnie  /uchwała stanowi załącznik nr 10  do niniejszego protokołu/. 
 
f/. 

Skarbnik Aneta Nawracała odczytała projekt uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy i  w 
budŜecie gminy na 2007 rok, podkreślając o wprowadzonych uaktualnieniach do uchwały. 
Przewodnicz ący Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu  zapytał, na czym polegały te 
uaktualnienia? 
W odpowiedzi Skarbnik Aneta Nawracała  poinformowała, Ŝe WPI - załącznik z 2007 roku 
na lata 2008-2009 musi współgrać z projektem budŜetu na rok 2008. Zadania oraz wartości 
przerobu na  dane lata muszą być adekwatne w obu załącznikach. Wprowadzone zmiany nie 
wpłynęły na przerób w 2007 roku. 



Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały przedstawiając stanowiska Komisji, zapytał czy 
są pytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych - 13 głosami „za” i 2 głosami wstrzymującymi podjęła 
uchwałę Nr XV/53/2007 w sprawie zmian budŜetu gminy i  w budŜecie gminy na 2007 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XV/53/2007 w sprawie zmian bud Ŝetu gminy i  w bud Ŝecie gminy na 2007 rok została 
podj ęta przy 13 głosach „za” i 2 głosach wstrzymuj ących  /uchwała stanowi załącznik nr 
11  do niniejszego protokołu/. 
 
g/. 
Burmistrz Jan Mazurek  odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego 
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem  Gminy Zbąszynek na lata 2007 – 
2012. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały przedstawiając stanowiska Komisji, zapytał czy 
są pytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych - 15 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XV/54/2007 w 
sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem  
Gminy Zbąszynek na lata 2007 – 2012. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XV/54/2007 w sprawie uchwalenia wieloletniego progr amu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem  Gminy Zb ąszynek na lata 2007 – 2012  została podj ęta 
jednogło śnie  /uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 
 
 
Do pkt. 10  

Odpowiedzi na interpelacje 
 

 
W odniesieniu do zapytania radnego Krzysztofa Krzyw aka o ściągalność podatków na 
30.11.2007r. Skarbnik Aneta Nawracała zobowiązała się do odpowiedzi na zapytanie 
radnego w formie pisemnej. 
Natomiast odpowiadając na zapytanie radnego w kwestii opłaty targowej w 2008 roku 
Burmistrz poinformował, Ŝe:  

- za zajęcie 1 m2  powierzchni targowiska – opłata wynosić będzie 7,50 zł, 
-     przy sprzedaŜy z oznaczonego stołu pod zadaszeniem - 11,00  zł 
- za zajęcie oznaczonego stanowiska z ziemi - 13,00  zł. 
 

W odniesieniu do zapytania radnego Sylwestra Budych a Burmistrz poinformował, Ŝe na 
dzień dzisiejszy lokal (…) nie ma zadłuŜenia powyŜej dwóch miesięcy, które zgodnie z 
umową zobowiązywałoby do podjęcia określonych działań, ponadto wymiana okien w lokalu 
była uzgodniona z p. CzyŜem. Odpowiadając na drugie zapytanie radnego odnośnie Akcji 
„Zima” Burmistrz poinformował, Ŝe nastąpiło otwarcie ofert, była jedna oferta, przetarg nie 
jest rozstrzygnięty. 
 
W odniesieniu do zapyta ń radnego Andrzeja Budycha w sprawie pozwu do sądu 
odnośnie oczyszczalni ścieków, Burmistrz poinformował, Ŝe zlecono opracowanie analizy 
złoŜa niezaleŜnej firmie, raport firmy został skierowany do radcy prawnego, który to 
przygotowuje pozew do sądu.  
W odniesieniu do zapytań odnośnie strony internetowej Burmistrz wyjaśnił, Ŝe sprawy 
związane z jej uruchomieniem toczyły się długo, wszelkie ponaglania firmy nie skutkowały. 
Jednym z powodów, jakim kierowano się przy wyborze firmy, Burmistrz wymienił sprawność 
otwierania się strony serwera. Ostatecznie strona wreszcie funkcjonuje pod starą domeną i 
jest na bieŜąco uzupełniana. 



Uzupełniając temat p.o. Sekretarz Barbara Stasik poinformowała, Ŝe dwie pracownice odbyły 
w dniu 15 listopada szkolenie odnośnie BIP-u. Ponadto zwróciła uwagę na obowiązek 
rejestrowania zmian w BIP-ie oraz stosowania się do przepisów ujętych w rozporządzeniu o 
dostępie do informacji publicznej o ochronie informacji niejawnych.  
Radny Andrzej Budych  zwrócił uwagę, by dane wprowadzane do BIP-u odnośnie 
przetargów sukcesywnie narastały, by stworzyć pewnego rodzaju archiwum, ponadto dodał, 
Ŝe naleŜałoby zobowiązać kaŜdego z pracowników do zajęcia się swoim obszarem i 
udostępnianiem go na BIP-ie. 
 
Do pkt.11  

Oświadczenia i wolne wnioski 
 

Burmistrz Jan Mazurek zaprosił do wzięcia udziału w XI Balu Regionu Kozła, który 
odbędzie się 2 lutego 2008 roku. 
 
Radny Wojciech Półtorak przedstawił informację dot. konkursu organizowanego w ramach 
Leader+, do którego akces zgłosiły dwie szkoły z terenu gminy. Konkurs pod hasłem 
„Najatrakcyjniejszy obiekt przyrodniczy mojej gminy”. Środki z konkursu przeznaczone 
zostały na zajęcia pozalekcyjne dla dzieci w zakresie ekologii, przyrody i ochrony zasobów 
kulturowych. 
 
Burmistrz Jan Mazurek przedstawił informację z przeprowadzonej kontroli w zakresie 
regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Zbąszynek. Pierwszym 
krokiem, jak poinformował Burmistrz była działalność informacyjna w formie apelu, następnie 
komunikatów o rozpoczęciu kontroli. Miejscowości Stradzewo, Kręcka Winnica zostały juŜ 
skontrolowane, osobom, które nie posiadały umów na wywóz nieczystości stałych i płynnych 
został wyznaczony 14-dniowy termin na zawarcie stosownej umowy. Jak poinformował 
Burmistrz wyrywkowa kontrola w mieście została zaplanowana na grudzień br. /informacja z 
przeprowadzonej kontroli stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 
 
Przewodnicz ący Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu Krzysztof Krzywak zwrócił się z prośbą o 
przygotowanie następujących informacji na posiedzenie Komisji Gospodarki i BudŜetu: 

- ilość jednostek budŜetowych, które zaprojektowały środki do budŜetu, 
- dynamika budŜetu do 2007 roku, 
- zasady finansowania oświaty oraz organizacji i klubów w 2008 roku, 
- w jaki sposób bada się jakość pracy OKSiR, ZUK, OPS i Urzędu w zakresie realizacji 

ich zadań statutowych, 
- jak wygląda zabezpieczenie zajęć pozalekcyjnych dzieci na wsiach, 
Ponadto zwrócił się o rozszerzenie informacji z działalności poszczególnych Referatów 
UM w okresie międzysesyjnym o rozstrzygnięcia do opisywanych spraw. 
 

Radny Ryszard Dembniak  zapytał jak wygląda sytuacja budownictwa wielorodzinnego na 
terenie miasta? 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zwrócił uwagę, by zapytania kierować w punkcie: 
Interpelacje i zapytania, po czym zaproponował, by na posiedzeniu Komisji radny poruszył 
ten temat. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur poinformował, Ŝe 3 stycznia 2008 roku o godz.18.30 
odbędzie się spotkanie noworoczne. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe protokół przez czas trwania sesji był 
wyłoŜony do wglądu i nie wpłynęły Ŝadne uwagi co do jego treści. Następnie zarządził 
głosowanie nad jego przyjęciem. 
- za przyj ęciem protokołu z poprzedniej sesji Rady głosowało 1 5 radnych "za”. 



Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe w wyniku głosowania protokół z 
poprzedniej sesji został przyj ęty jednogło śnie. 
 
 
 
Do pkt.12  

Zakończenie obrad 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1530 zamknął sesję. 
 
Protokołowała:                                Sekretarz obrad:                          Przewodniczący obrad: 
 
Magdalena Tomaszewska              Andrzej Budych              Jan Mazur 
          
 
 
 
Wyci ąg z protokołu otrzymali:  
 

1. Burmistrz  
2. Zastępca Burmistrza 
3. Skarbnik  
4. p.o. Sekretarz 
5. Przewodniczący Rady 

 
 


